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Skrivelse

Vi behöver ett starkt civilsamhälle. Inom ramen för civilsamhällets organisering får medborgarna 
en uppsjö av aktiviteter och sammanhang som ökar kunskapen, förbättrar hälsan, skapar 
välmående och sociala sammanhang. Den mängd aktiviteter och engagemang som civilsamhället 
dagligen skapar kan och ska det offentliga aldrig skapa, men vårt uppdrag måste vara att skapa 
förutsättningar och stötta så att styrkan från organiseringen kan fortsätta. 

Pensionärernas riksorganisation, PRO, har en lokalförening på Kungsholmen. Föreningen är för 
stadsdelsnämnden välkänd genom många fina ansökningar om föreningsbidrag men också via 
kopplingen till pensionärsrådet. En stomme i föreningens verksamhet är deras lokaler nere vid 
Serafen, mot Stadshuset till. I de lokalerna sker en mängd av möten och aktiviteter. Hyran 
marknadsanpassades och höjdes för några år sedan och uppgår idag till omkring 200 000 kronor. 
En stor summa för en ideell förening. För att klara den drivs också ett café i lokalerna. 

När pandemin slagit till har intäkterna från caféverksamheten uteblivit. Det har gett ekonomiska 
problem som kan innebära att de snart måste släppa lokalerna. Det vore ett mycket hårt slag mot 
föreningslivet för äldre på Kungsholmen. Detta i en tid när just den typen av organisering kommer 
att bli viktigare än på länge. Vi vill därför att förvaltningen ser över möjligheterna att stötta 
verksamheten med målsättning att de ska kunna ha kvar sina lokaler. 


